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A la Casa Consistorial de la Vila de Valldemossa, a 3 de desembre  de 2007 essent 
les 19,00 hores, es reuneix l’Ajuntament en Ple al objecte de celebrar sessió 
pública ordinària en primera convocatòria baix la Presidència del Sr. Batle D. 
Jaume Vila Mulet i l’assistència dels Srs. Concejals citats prèviament en forma, D. 
Gregorio Estarellas Mas, Primer Tinent de Batle;  D. Francisco José Mulet Jimenez, 
Segon Tinent de Batle; D. Nadal Torres Bujosa, tercer Tinent de Batle; D. Antonio 
Javier Colom Colom, D. Francisco Boscana Ripoll, D. Felio Bauzá Martorell, D. 
Miguel Torres Bujosa, i Dª. Natividad Estaras Tobín assistits per la Secretaria 
Ventura Montaner Alonso. 
 
Declarada oberta la sessió i a petició del Sr. Batle la Corporació romana un minut 
en silenci per rebutja l’últim atemptat terrorista. 
 
A continuació el Sr. Batle demana als Senyors Concejals si estan d’acord amb l’acta 
del ple ordinari de el 22 d’octubre de 2007, intervé el portaveu del Partit Popular 
sol�licitant la rectificació de l’acta al punt de l’aprovació del reglament per l’ús 
del camp de futbol en el sentit de que en relació a la decisió el Batle de suprimir el 
punt número 8 per esser repetitiu el que va dir es que respectava dita decisió. Els 
regidors estan d’acord amb la rectificació i l’acta resta aprovada per unanimitat 
RESOLUCIONS DE BATLIA  

Després de la seva lectura, la Corporació es dona per assabentada dels decrets 
emesos des de l’anterior sessió. 
Per part del regidor del P.P. Sr. Felio Bauza es demana explicació per les factures 
de l’escola de musica ja que troba que pugen molt i el portaveu de l’equip de 
govern li contesta que es degut a les despeses per posar en marxa el servei i que 
s’han de remetre a la Conselleria per obtenir la subvenció, també li diu que 
l’expedient per la contractació està al seu abast per consultar-lo. 
 
INFORMACIÓ ECONÒMICA. 
Es retira de l’ordre del dia ja que no esta disponible. 
 
MOCIÓ DEL PARTIT  POPULAR AL PLE DE L’AJUNTAMENT DE VALLDEMOSSA. 

El Grup Municipal del Partit Popular a l'Ajuntament de Valldemossa, mitjançant el 
seu portaveu Francesc Boscana Ripoll, i d’acord amb el que es preveu al Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, presenta la 
següent Moció per al seu debat i votació pel Ple. 

TÍTOL: INSTAL�LACIÓ D’UNA XARXA WIFI A TOT EL POBLE DE VALLDEMOSSA. 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS. 
Cada dia adquireixen més importància les noves tecnologies i l’oportunitat que 
suposa Internet de gaudir de informació actualitzada d’una manera ràpida i 
còmoda. Per això és molt important situar al nostre poble en el lloc que li 
correspon quant a les noves tecnologies.  
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Atès que una d’aquestes millores, és la instal�lació d’una xarxa WiFi (Internet sense 
cables), que permeti als valldemossins i valldemossines connectar-se a Internet des 
de molts racons del nostre municipi, les 24 hores del dia sense restriccions, d’una 
manera còmoda, senzilla i segura, posant a l’abast de totes les famílies una nova 
manera d’accedir a internet. 
Atès que el Partit Popular ha recolzat sempre la millora i implantació de les noves 
tecnologies a tots els àmbits de la vida municipal i prova d’això és l’aposta clara 
que la nostra formació feia al seu programa electoral en quant a la instal�lació 
d’una xarxa wifi al poble. 
Atès que som conscients que no es una tasca senzilla, proposa’m iniciar els estudis 
adients per veure’n la viabilitat del sistema i anar passa a passa. En una primera 
fase es proposa instal�lar-ho al casc urbà i en una segona fase fer-ho extensiu a les 
urbanitzacions i al Port de Valldemossa. 
Atès el cost que suposarà l’esmentada instal�lació, proposam també que 
l’Ajuntament de Valldemossa s’adreci al Govern Balear i Consell de Mallorca per tal 
que aquests organismes col�laborin amb la instal�lació d’aquest servei que, sense 
dubte, situaria Valldemossa al capdavant de les noves tecnologies. 
Per tots aquests motius, el Grup Municipal del Partit Popular de Valldemossa 
presenta la següent Moció: 
1.- L’Ajuntament de Valldemossa acorda iniciar les gestions necessàries per 
instal�lar una xarxa wifi a tot el poble de Valldemossa, amb la velocitat, qualitat i 
seguretat adequades. L’esmentada instal�lació es realitzaria en dues fases, en 
primer lloc es duria a terme al casc urbà del poble fent-ho extensiu posteriorment 
a la resta de nuclis urbans (urbanitzacions i Port de Valldemossa).  
2.- L’Ajuntament de Valldemossa acorda adreçar-se al Govern de les Illes Balears i 
al Consell Insular de Mallorca perquè, juntament amb aquest consistori, col�laborin 
en la instal�lació d’una xarxa wifi al poble. 
Intervé el portaveu de l’equip de govern, el Sr. Toni Colom, dient que degut a una 
proposta de un proveïdor que te experiència i que va fer una proposta sense 
exclusivitat i amb uns avantatges per l’Ajuntament i altres col�lectius com 
estudiants ja es varen iniciar gestions el mes d’octubre, no obstant aquets tema ha 
de esser objecte d’estudi des de diferents aspectes, com l’ econòmic, el legal i 
sobre tot de salut, ja que la qüestió no es el tamany de les antenes, que en aquest 
cas son petites, si no d’estar segurs de que els nivells de radiacions no son 
perjudicials. 
Per això es proposa que en la mateixa línea d’estudi es constitueixi una comissió de 
treball amb regidors i assessors tècnics en la matèria perquè estudiïn la possibilitat 
de implantar la xarxa wifi a Valldemossa. 
Per part del portaveu de P.P. Sr. Boscana es diu que es tracta de una moció per 
començar a treballar. 
Després de deliberació i per unanimitat la Corporació acorda constituir una 
comissió encarregada de l’estudi per la implantació de la red wifi a Valldemossa 
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Francesc Boscana Ripoll. Regidor de l’Ajuntament de Valldemossa adscrit al Grup 
Municipal del Partit Popular i Portaveu del mateix Grup, mitjançant el present 
escrit formula les següents PREGUNTES i PRECS  
 
PREGUNTES 
1.- En el passat Plenari Ordinari de dia 22 d’octubre, en contestació a una pregunta 
del Grup Popular relativa a la imposició de multes d’ACIRE, l’equip de Govern 
afirmà que la informació sol�licitada no es podia donar en aquell moment atès la 
complexitat de recopilar les dades, hores d’ara, està l’equip de Govern en 
disposició de fer-nos arribar aquella informació? En cas contrari quan podrem 
disposar de la mateixa? 
Respon el Sr. Antoni Colom el número de multes imposades  per aparcar sense 
targetes A.C.I..R.E. i les zones del poble. 
2.- Ens pot informar l’equip de Govern en quina situació es troba la formació del 
Cos de Policia Local de Valldemossa? 
Respon el Sr. Antoni Colom recordant que amb l’anterior consistori ja fou creat el 
cos de policia i ara s’està pendent d’aprovar definitivament la plantilla i treure les 
places a concurs per promoció interna per el fixos i per torn lliure per els interins, 
encomanat la gestió de les proves selectives a la Conselleria d’Interior. En quan a 
la plantilla definitiva se esta treballant en la seva confecció i se’ls convidarà a 
participar. 
3.- En el passat plenari ordinari se’ns informà que s’estava pendent d’informes 
relatius al possible ús sanitari de l’edifici de l’antic Ajuntament. Hores d’ara, s’ha 
realitzat algun estudi al respecte o s’ha rebut algun informe en relació a aquest 
assumpte? 
Respon el Sr. Antoni Colom que fa un mes que els responsables del IBSALUT varen 
esser a Valldemossa per estudiar el tema del problema de l’accessibilitat al nou 
centre de salut i per tant descartar definitivament l’ús sanitari de l’edifici de 
l’Ajuntament Vell, així mateix l’informa que el regidor D. Francisco José Mulet 
Jimenez, esta fent gestions davant el Consell per els treballs de classificació de 
l’arxiu municipal. 
Insisteix el Sr. Boscana que la millor ubicació seria a la planta baixa de 
l’Ajuntament Vell. 
4.- Conscients de que l’Ajuntament té una mancança de personal laboral i que la 
tasca que han de portar a terme és molta, per quin raó es va ordenar al personal 
de l’Ajuntament podar els arbres situats a l’Avinguda de Palma, tasca aquesta que 
podria haver-se realitzat pels efectius del Consell de Mallorca que és la institució 
que en té la competència?  
Respon el Sr. Antoni Colom que la pregunta te fondament ja que l’actitud del 
Consell en altres podes pot dur a confusions, ja que si bé es cert, que el Consell en 
altres ocasions ha podat es arbres de les voreres, l’ha fet a pesar de no esser de la 
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seva competència, i ara per aquesta poda ens ha recordat que li correspon a 
l’Ajuntament, i ho hem fet ja que els veïnats es queixaven de les molèsties 
produïdes per les branques i hem aprofitat que podien disposar  del camió de la 
Mancomunitat. 
5.- Atès que en el Pla d’Obres i Serveis per a l’any 2007 es contempla la realització 
d’un seguit d’actuacions per tal d’adequar l’antiga escola, ens poden explicar si la 
decisió de dur a terme aquestes obres pot afectar a les actuacions per portar 
l’aigua a les urbanitzacions de Shangril�la i George Sand que ja estaven 
contemplades a un Pla d’Obres i Serveis? 
Respon el regidor Antoni Colom que en principi les dues obres no son incompatibles 
i de fet el Pla que dona serveis als polígons es plurianual per quatre anys, per altre 
banda ja se va dir que degut a que encara no s’ha iniciat els treballs per la 
construcció de la depuradora per motius dels problemes per l’expropiació dels 
terrenys, la posada en marxa del serveis d’aigua potable i clavegueram no es podrà 
fer fins que estigui llesta la depuradora i per tant hem aprofitat per sol�licitar 
subvenció per el projecte de la antiga escola.  
 
PRECS 
1.- Atès l’estat en que es troba l’empedrat a molts indrets del casc urbà i atès la 
situació de perill que suposa per als vianants, preguem es faci una revisió del 
mateix adequant les zones que s’han fet malbé i sobretot revisant els punts on la 
gent té més perill de patinar instal�lant-hi els sistemes adients per evitar-ho 
(estores, pedra picada, líquids antilliscants...etc). 
Explica el regidor Antoni Colom que al final de l’any per qüestions de vacances 
sempre i a menys disponibilitat de personal però que es revisarà i s’estudiarà la 
millor solució per evitar les caigudes com la instal�lació d’estores, liquidis 
antilliscants i per últim un bon manteniment de l’empedregat que ara serà més bo 
de fer ja que l’Ajuntament a contractat per sis mesos tres persones amb l’ajuda 
del SOIB per feines de manteniment i neteja del poble  
2.- Pregam que es faci utilitzar a Costa Nord uns contenidors de fems exclusius per 
a aquest organisme i no utilitzi els contenidors destinats a la generalitat del poble. 
Explica el regidor Antoni Colom que no tots els negocis tenen contenidor propis i 
que es farà la consulta. El sr. Batle comunica que han encarregat uns 42 
contenidors 
3.- El passat dimarts 27 de novembre, el Grup Parlamentari Popular enregistrà al 
Parlament de les Illes Balears dues esmenes als Pressuposts Generals de la 
Comunitat Autònoma per al 2008 mitjançant les quals es sol�licita al Govern de les 
Illes Balears habiliti una partida de 4 milions d’euros dels esmentats pressuposts 
per dur a terme la construcció de la residència de la tercera edat al poble de 
Valldemossa atès que no hi havia cap partida destinada a tal efecte. 
Per altra banda es sol�licita una partida de 100.000 Euros per dur a terme 
l’arreglament de la teulada de l’antiga escola de Valldemossa, atès que a les obres 
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que està previst que es duguin a terme a la mateixa no es contempla l’esmentat 
adecentament. 
Per tant, i atès la bona sintonia que tenen els Grups que conformen l’equip de 
Govern de l’Ajuntament de Valldemossa amb el Govern de les Illes Balears, pregam 
que s’adrecin als seus respectius partits per demanar que donin suport a aquestes 
dues esmenes que suposen una millora evident per al poble de Valldemossa. 
Respon el regidor Antoni Colom que en primer lloc hem de sabre de que tipus de 
Servei hem de parlar ja que hem de tenir una residencia amb uns serveis mínims 
però suficients i un cost raonable ja que en el tema de la residència hem de ser 
realistes, donant serveis de dia, per tant l’equip de Govern recolze el prec de fer 
un projecte però aquest serà adaptat a les necessitats del poble. 
Sol�licita la paraula el regidor del P.P., Sr Felio Bauza, dient que està content per 
el canvi de criteri respecte a la primera proposta que va fer el seu partit, ja que 
se’ns va dir que el pacte de govern era per fer la residència, ara veiem que s’ha 
rebaixat la pretensió inicial que era de màxims. 
Li respon el regidor Antoni Colom que ha d’haver un model tècnic de gestió i el que 
no volem es un model de residència de 120 places que es inviable. 
Intervé novament el regidor Felio Bauza dient que està d’acord amb el tipus de 
residència però que això no es el que se va dir per justificar el pacte de govern 
amb el Grup Independent i que pareixia que el tema estava tancant. 
Per últim el regidor Antoni Colom finalitza el debat reiterant que mai han dit que 
la residència seria per 120 places sinó que es resoldrien les necessitats del poble. 
  
I no havent més assumptes que tractar i sent les vint trenta hores, per part del Sr. 
Batle es declara aixecada la sessió estenent-se la present acta i del citat contingut 
com a Secretaria don fe. 
   

     Vist-i-plau 
     EL BATLE                                                   LA SECRETARIA 

 
 
 


